
Referat fra mødet i seniorrådet tirdag den 16. Januar 2024 kl. 13 – 15. 

Deltagere: Robert Rasmussen, Inge Mielche Stuhr, Pia Pedersen, Jørk Spiekermann og Thorkild L Pedersen 

Ordstyrer: Robert 

Referent: Thorkild 

Mødested: Medborgerhuset. 

 
 

Pkt. 1. Konstituering/Valg af formand. 
 

Inge begrundede sin beslutning om at måtte trække sig som formand var af personlige årsager og 

understregede at hun gerne ville forsætte arbejdet som menigt medlem af Rådet. 
 

Robert argumenterede for at hvis han skulle overtage formandsposten efter Inge var det nødvendigt at 

tidligere formandsopgaver blev uddelegeret til de øvrige i Seniorrådet. Dette var der fuld opbakning til. 

Derefter blev konstitueringen som følgende: 
 

Formand: Robert Rasmussen 

Næstformand: Jørk Spiekermann 

Kasserer/referent(indtil videre): Thorkild L Pedersen 

Menigt medl. og kontakt til Medbogerhuset: Pia Pedersen 

Menigt medl. og kontakt til Samarbejdspartnere: Inge Mielche Stuhr 
 

Pkt. 2. Godkendlse af dagsorden og referat fra 11/12-2023. 
 

Godkendt med et nyt pkt.7 Omorganisering af Hus 7, Kildemosen. 
 

Pkt. 3. Punkter til dialogmødet med Social- og beskæftigelsesudvalget mandag den 19/2 
 

Følgende punkter blev drøftet og foreslået. 
 

- Forslag til omdannelse af Hus 7, Kildemosen. 

- Høringen vedrørende Kommunens Planstrategi 2023. Herunder boligstrategi 

- Vision for fremtidens plejecenter på Samsø 
 

Pkt. 4. Høringssvar til Kommunens planstrategi 2023/herunder boligstrategi 
 

Thorkild havde på forhånd fremsendt Kommunens høringsoplæg til Planstrategi 2023 og hans foreløbige 

bud på nogle af vores svar til Kommunen. 



Inge fremhævede at hun havde været i kontakt med folk der efterlyser flere lejeboliger. Desuden spiller 

den udsatte ejendomsskat en rolle ift hvornår folk ønsker at sælge deres ejerbolig for at flytte i en 

lejebolig. 
 

Thorkild udarbejder et forslag til høringssvar der fremsendes til rådets medlemmer til godkendelse. 
 

Pkt. 5. Høringer vedr. Hus 7, Kildemosen og Handicaprådet: 
 

Cecilie Carlsen Boll fra Kommunen deltog under dette punkt. 
 

Cecilie redegjorde for de overvejelser der var lagt til grund for omdannelse af Hus 7. Overvejelser der både 

tog udgangspunkt i det resourcemæssige, men også for at opnå et mere effektivt og bedre arbejdsmiljø for 

medarbejderne og dermed til gavn for borgerne. 
 

NB. Cecilie har udarbejdet et svar der er udsendt til Seniorrådets godkendelse den 17/1. 
 

Seniorrådet havde ingen indvendinger til høringsoplægget fra Handicapområdet. 
 

Pkt. 6 Evt. 
 

Næste møde i Seniorrådet er mandag den 26/2 kl. 14 -15.30 
 

Seniorrådet mødes et kvarter før mødet med Social- og beskæftigelsesudvalget den 26/2 på Rådhuset 
 

Pkt. 7 - udgår under henvisning til behandlingen under pkt. 3 og 5 
 
 
 

OBS 2. udg. af ref. torsdag den 18/1 Th 
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